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Chopper Ø80
Accessory for TRISTAN / MORGANE
Guillotine Ø80 
Accessoire pour TRISTAN / MORGANE

Robert Juliat S.A.S.  32, rue de Beaumont,  F 60530 Fresnoy-en-Thelle  -  phone : +33 (0)3 44 26 51 89 - info@robertjuliat.fr

www.robertjuliat.com
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Released / Publé : 24/06/25

Robert Juliat reserves the right to change or alter any of the items detailed in this document, to increase or improve manufacturing techniques without prior notice.
Robert Juliat se réserve le droit de modifier sans préavis le contenu de ce document ou les caractéristiques de ses produits dans un soucipermanent d'amélioration.



Model / Modèle Source Ref.

Followspots /
Poursuites

Tristan LED 825W 1189

Morgane LED 825W 1489
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PLEASE NOTE
This product has been built to conform to European standards relating to professional lighting equipment. Any modification 
made to our products will void the manufacturer's warranty.

REMARQUE
Appareils réalisés en conformité avec les directives européennes de normalisation appliquées au matériel d’éclairage 
professionnel. Toute modification du produit dégage la responsabilité du constructeur.

1 User’s Instructions / Instructions d’utilisation

2 Product Compatibility / Compatibilité produit

3 Setup / Installation

1  - We recommend placing the followspot on a flat and stable surface or on it's stand before installing the accessory.
 Disconnect from the mains before any operation.

 Nous vous recommandons de placer le poursuite sur une surface plane et stable ou sur son pied avant d’installer 
 l’accessoire. 
 Isoler électriquement et déconnecter tous les câbles avant toute intervention.

A

In complement to the following instructions, you can consult the setup video by flashing the QR code /
En complément d’informations, vous pouvez consulter la vidéo d’installation en flashant le QR code ci-contre :
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2  - Remove the top lamphouse hood (B) by removing the two screws (A) on each side.
 Remove the optical set from the lamphouse using the half-turn fastener (C).
 Slide into position the chopper accessory (D). 

 Retirez le capot supérieur de la lanterne (B) en enlevant les deux vis (A) situées de chaque côté.
 Retirez l’ensemble optique de la lanterne à l’aide du verrou à demi-tour (C).
 Faites glisser l’accessoire guillotine (D) en position.
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E D C B A

3  - Before reassembling the elements, make sure that the trapdoor (E) is fully opened. 

 Avant de remonter les éléments, assurez-vous que la trappe (E) est entièrement ouverte. 

E


